
Torpa Skogs Vägsamfällighetsförening Protokoll #2, 2017-10-28 

 

Torpa Skogs Vägsamfällighetsförening  
Protokoll från styrelsemöte 2, hos Joachim Wolf. 

 

Närvarande:  Frånvarande: 

Gunnel Forsberg, ordförande  

Jan-Olov Wall, kassör 

Britt-Mari Karlsson 

Christin Svensson 

Joachim Wolf  

Kent Emtelin 

Rikard Holmberg 

                  

§ 1. Mötets öppnande 

 Gunnel hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2. Godkännande av dagordning 

 Styrelsen beslutade att godkänna dagordningen. 

 

§ 3. Föregående mötesprotokoll 

 Styrelsen gick igenom och godkände föregående protokoll. 

 

§ 4. Skrivelser 

 Skrivelse från Mats Lindgren (Viktoriavägen 3) angående Viktoriavägens plogning. Det 

finns önskemål att få Viktoriavägen plogad på den del som föreningen ansvara för. 

Vägansvarig utreder frågan och besiktigar vägen på plats. 

 

§ 5. Rapporter 

Rapport från vägansvarige: 

 Vägarna håller nu bättre än tidigare tack vare mer och rätt grus. Denna åtgärd har påbörjats 

även på de mindre vägarna. 

 Urdikning pågår och resultatet ser bra ut. 

 Vissa vägar har kantskurits för bättre avrinning. Detta fungerar bra. 

 

§ 6. Ekonomi 

 Aktuellt läge gicks igenom. 

 Fakturor på årsavgiften har skickats ut. 

 

§ 7. Verksamhetsplanering 

 Styrelsen uppdaterade verksamhetsplanen.  

 

§ 8. Övriga frågor 

  Styrelsen utreder ersättning/belöning för deltagande på städdag.  

 

§ 9. Nästa styrelsemöte 

 Nästa styrelsemöte hålls kl. 19:00 den 15 feb 2018 (hos Gunnel Forsberg), därefter 

kommande möten: 7 april, 19 maj. 

 

§ 10. Mötet avslutas 

 Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 

 



Torpa Skogs Vägsamfällighetsförening Protokoll #2, 2017-10-28 

 

Vid protokollet  Justeras 

 

 

 

Rikard Holmberg  Gunnel Forsberg 


